
Agenda Arbetsmiljögruppsmöte 2021-10-04      DBB 
 

 

Närvarande: 

Liselotte Antonsson (sammankallande) 

My Jegenberg 

Beatriz Campos Ramiro 

Gertrud Ocklin 

Magnus Claesson 

Martin Högbom 

Maria Sallander Hellman 

Agneta Norén 

Flor Pineiro 

Marie Lycksell 

Niclas Österlund 

Jens Danielsson 

Ylva Johansson 

Jonas Hagberg 

 

Granskning av föregående protokoll 

 

Godkändes 

 

Välja sekreterare 

 

My Jegenberg utsågs till sekreterare 

 

Välja justerare 
 

Maria Sallander Hellman utsågs till justerare 

 

Nya medarbetare och nya deltagare i gruppen 

Gertrud Ocklin (administrativ chef) samt Beatriz Campos Ramiro (forskningsingenjör) är nya 

deltagare i gruppen. Maria Sallander Hellman slutar. 

 

Pandemin/återgång 

 Ska göras en riskbedömning inför återgång till arbetet efter pandemin. Utgångspunkt i 

förra riskbedömningen och korrigerar samt lägger till därefter. Efter korrigeringarna 

som diskuterades kommer riskbedömningen att läggas ut på hemsidan tillsammans 

med en sammanfattning på engelska.  

 

 

Psykosocial arbetsmiljö 

 Vi fokuserar på ny enkät som kommer ut till doktorander 2022 och lämnar tidigare 

enkäter då dessa är för gamla nu.  

 Institutionsmöte, ska ta detta förslag vidare till institutionsstyrelsen för godkännande. 

My mailar förslaget till Karin.  

 

 

 



Gravida studenter 

 Riskbedömningar görs och finns idag gällande studenter. Dubbelkolla att KÖL 

informerar och dokumenterar, så att studenter vet vem de ska vända sig till. Kolla upp 

detta med studierektorerna.  

 

 

SAMIR, incidenter, anmälningar mm 

 Person blev inlåst i frysrum, nödöppningshandtaget på insidan hade frusit fast, kunde 

tillkalla hjälp via larmknappen inne i frysrummet som även tillkallade väktare. Tillagt 

i brandskyddskontrollerna (1 gång per kvartal) att kontrollera att 

nödöppningshandtaget på insidan av frysrummen fungerar. 

 

 Plombering av evakueringsgrind vid fjärrvärmearbetet. Detta var en 

kommunikationsmiss (väktare plomberade) och kommer ej att ske igen.  

 

 Evakueringsväg spärrad av möbler vid golvpolering. Städarna har nu blivit 

informerade om att de ej får ställa saker vid evakueringsvägar.  

 

 SAMIR-ärenden under sommaren bevakades ej då detta sköts av en person som var på 

semester. Lösningen denna sommar blev att säkerhetskoordinator samt prefekt fick 

bevaka ärenden. Detta ska ses över och inte vara personberoende.  

 

 

Strålsäkerhet 

 Strålsäkerhetsrond under hösten 

 

 

 

Pågående riskbedömningar, förändring av verksamhet vid DBB 

 Ekonomiprojektet- nytt system samt modell. Ska skicka riskbedömningen till 

skyddsombuden.  

 

 KRC- möjlig flytt till DBB. Skyddsombuden har läst igenom riskbedömningen.  

 

 Återgång till campusarbete. 

 

 

Brandskydd 

 Brandskyddskontroller har gjorts för Q2 och Q3 av Thor Forsell. Detta delas i en 

mapp som alla brandskyddskontrollanter kan ta del av.  

 

 

Skyddsrond 

 Skyddsronder kommer att genomföras varje vår kommande år (förr hade vi 

skyddsronder på hösten).  

 

Miljö 

 Miljöförvaltningens inspektion i augusti. DBB fick godkänt.  

 



 Ny miljörepresentant- Beatriz Campos 

 

Övriga frågor 

 

Skyddsombuden önskar att få information om riskbedömningarna tidigare för att kunna ha ett 

par dagar på sig att sätta sig in i ärendet.  

 

Möbler som inte används kan inte längre vara kvar i tomma utrymmen som vi sagt upp. Det 

finns ingen central förvaring där olika institutioner kan byta möbler med varandra. Detta är 

något som måste skötas centralt då det går emot Stockholms universitets miljöpolicy att 

behöva slänga möbler för att vi inte kan förvara någonstans.  

 

Nästa möte 

 

Nästa möte sker slutet november/början december.  


